

Title (en)
DOOR LOCK

Title (de)
TÜRVERRIEGELUNG

Title (fr)
VERROUILLAGE DE PORTE

Publication
EP 3441549 A1 20190213 (DE)

Application
EP 17185539 A 20170809

Priority
EP 17185539 A 20170809

Abstract (en)

[origin: CN208792902U] The utility model provides one kind door lock (14), it has mobilizable machine screw (1) and the first in command (19) on lateral surface (15) of door (17) and adoption part spare (2), the second in command (20) on medial surface (16) of door (17), the first in command links to each other with bolt (1), machine screw (1) can move on mounting panel (3) through this first in command, adoption part spare has the guide that is used for the bolt on the door frame of door (17) (18), machine screw (1) is portable through this second in command, wherein remove via wire rope (7) machine screw (1) the accessible second in command (20), wherein handle (9) are drawn in this second in command (20).

Abstract (de)

Türverriegelung (14) mit einem beweglichen mechanischen Bolzen (1) und einem mit dem Bolzen (1) verbundenen ersten Griff (19) an einer Außenseite (15) einer Tür (17), mit dem der mechanische Bolzen (1) auf einer Montageplatte (3) bewegbar ist, und einem Aufnahmeteil (2) mit einer Führung für den Bolzen an einem Rahmen (18) der Tür (17), mit einem zweiten Griff (20) an der Innenseite (16) der Tür (17), mit dem der mechanische Bolzen (1) bewegbar ist, wobei der mechanische Bolzen (1) über ein Drahtseil (7) durch den zweiten Griff (20) bewegbar ist, wobei der zweite Griff (20) ein Zug-Griff (9) ist.

IPC 8 full level

E05B 47/00 (2006.01); **E05B 53/00** (2006.01); **E05B 65/00** (2006.01); **E05B 65/06** (2006.01); **E05C 1/04** (2006.01); **E06B 11/02** (2006.01)

CPC (source: EP)

E05B 47/0038 (2013.01); **E05B 53/005** (2013.01); **E05B 65/0007** (2013.01); **E05B 65/0078** (2013.01); **E05B 65/06** (2013.01);
E05C 1/04 (2013.01); **E06B 11/021** (2013.01)

Citation (search report)

- [XA] DE 25595 C
- [XA] CH 85047 A 19200916 - JAKOB HEMMI MEIER [CH]
- [IA] GB 2279395 A 19950104 - MANSER GEORGE ANTHONY [GB]
- [A] US 5358292 A 19941025 - VAN WIEBE PETER C [CA], et al

Cited by

US2022228406A1

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

EP 3441549 A1 20190213; EP 3441549 B1 20191002; CN 208792902 U 20190426

DOCDB simple family (application)

EP 17185539 A 20170809; CN 201821068512 U 20180706